

Voilà

Just Released
Tout juste sorti!



WestGroupe's OTP Collection Makes Eco-Friendly Look Good!

Perfect for those looking to make a fashion statement, OTPS-2016 features one of the biggest eyewear trends for 2022: the chunky rectangular shape. Adding to its undeniable appeal is its eco-friendly character, with biodegradable acetate and sustainable TS lenses, which take less energy to produce than traditional sun lenses. This bold yet classic style is available in three colourways. www.westgroupe.com

OTP de WestGroupe: une collection écologique synonyme de beauté!

Parfaite pour celles souhaitant un look très à la mode, OTPS-2016 présente l'une des plus grandes tendances de 2022 dans le monde de la lunetterie: la forme rectangulaire massive. Son charme indéniable est rehaussé par son caractère écologique, avec son acétate biodégradable et ses verres photochromiques durables, dont la production nécessite moins d'énergie que celle des verres solaires traditionnels. Ce style audacieux mais classique est disponible en trois coloris. www.westgroupe.com



Salvatore Ferragamo Unveils New Gancini Profile Eyewear Styles

The SF278S navigator style features shiny gold, dark or light ruthenium. This frame has a lightweight front that embraces solid or gradient lenses and is marked by a double bridge. On its profiles, the double Gancini is alternated with decorative holes that reveal the lenses, while the linear metal temples host a laser engraved Ferragamo logo. Acetate temple tips and adjustable nose pads with double Gancini complete the look. www.marchon.com

Salvatore Ferragamo dévoile les nouvelles lunettes Gancini Profile

Le style navigateur SF278S en or brillant, ruthénium foncé ou clair, présente une face légère dotée de verres unis ou dégradés et rehaussée par un double pont. Sur le contour, le double motif Gancini est alterné avec des perforations décoratives qui laissent entrevoir les verres, tandis que les branches linéaires en métal accueillent le logo Ferragamo gravé au laser. Les extrémités des branches en acétate et les plaquettes de nez réglables ornées du double Gancini viennent compléter ce look. www.marchon.com